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Vist que els reunits són el total del nombre de membres de 
l'Ajuntament Ple, el Sr. President obre l'acte i s'entra a 
conèixer els afers inclosos a l'ordre del dia: 
 
     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l'acta de la sessió anterior. 
VOTACIó: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 2.- DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
Per ordre de l'Alcaldia es dóna compte a l'Ajuntament en Ple 
dels Decrets de l'Alcaldia dictats des de l'última sessió 
plenària fins avui. 



La Corporació es dóna per assabentada. 
 
El Sr. Josep Carreras s'incorpora durant la lectura dels 
Decrets. 
 
 3.- DESIGNACIÓ DE JUTGE DE PAU I EL SEU SUBSTITUT 
 
Vistes les instàncies presentades pel Sr. Antoni Parcerisa i 
Massaveu i el Sr. Pere Roca i Roumens, sol.licitant la reno- 
vació com a titular i suplent respectivament, de Jutge de Pau. 
ATÈS l'article 100.2 de la Llei Orgànica del Poder Judicial, que 
disposa que el Jutge de Pau i el seu substitut seran esco- llits 
pel Ple de l'Ajuntament, amb el vot de la majoria abso- luta 
dels seus membres, entre les persones que, complint les 
condicions legals, ho sol.licitin així. 
ATÈS que nomès s'han presentat les sol.licituds d'aquests in- 
teressats durant el període hàbil. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Renovar el càrrec de Jutge de Pau titular al Sr. Antoni 
Parcerisa i Massaveu. Renovar el carrer de substitut del Jutge 
de Pau, al Sr. Pere Roca i Roumens. 
SEGON.- Trametre aquest acord a Il.ltre Jutge de Primera Ins- 
tància i Instructor del Partit, perquè l'elevi a la Sala de 
Govern del Tribunal Superior de Justícia, als efectes del no- 
menament. 
El Sr. Alcalde presenta la proposta i diu que com que hi ha 
hagut una sol.licitud perquè  la votació es faci secreta, 
s'atendrà la petició. 
El Sr. Josep Maria Serra, afegeix que de tots es coneguda la 
trajectòria de la persona que es presenta com a jutge, com la 
del seu substitut, la qual cosa fa innecessària més paraules de 
presentació. 
VOTACIÓ: perquè l'escrutini sigui secret. 
     Vots a favor  : NOU ( 9) dels regidors de CiU. 
 Vots en contra: CINC( 5) dels regidors del PSC-PSOE. 
     Abstencions   : TRES( 3) dels regidors de ERC, IC i PP 
 
VOTACIO: per elecció del jutge, són escrutades les papereres i 
donen el següent resultat: 
 Vots a favor  : CATORZE (14). 
 Vots en contra: UN      ( 1). 
     En blanc      : DUES    ( 2). 
APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA. 
 
 4.-PROPOSICIÓ DE L'AJUNTAMENT COM ENTITAT COL.LABORADORA   
        DE LA PRESTACIÓ SOCIAL SUBSTITUTÒRIA. 
 
La Llei 48/1984 , de 26 de desembre, reguladora de l'objecció de 
consciència i de la prestació social substitutòria, esta- bleix 
la possibilitat de que les entitats depenents de les Ad- 
ministracions Públiques puguin proposar-se com a entitats 
col.laboradores en la prestació social dels qui s'han acollit a 
l'objecció de consciència. 
ATÈS que aquest Ajuntament està interessat a oferir aquesta 
col.laboració, a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels 
següents. 
 



 
 
ACORDS: 
PRIMER.- Proposar-se  com a entitat col.laboradora de la pres- 
tació social substitutòria, conformement al que estableix la 
Llei 48/1984, de 26 de desembre. 
SEGON.- Facultar a l'Alcalde-President, Sr. Lluís Maria Coro- 
minas i Díaz perquè pugui signar la documentació necessària per 
tal de lograr la efectivitat dels presents acords. 
El Sr. Alcalde presenta la proposta, dient que es preveuen tres 
places per realitzar la prestació social substitutòria; és un 
tema que ja fa anys que dura, IC ja va presentar una mo-  ció 
que es va aprovar l'any 1988, en aquest moment els pre- sents ja 
estem d'acord en què "la mili" s'ha de professiona-    litzar, i 
per això, s'han creat tres places en consonància com ho fan els 
altres Ajuntaments. Aquests objectors, realitzaran, tasques en 
medi ambient, prevenció d'incendis i vigilància de camins 
forestals. 
El Sr.  Miquel Angel Soria del PP., diu que només vol afegir que 
el seu grup està totalment d'acord, amb aquesta iniciati- va. 
El Sr. Tomeu Calafell per IC diu que tornem de nou, com la que 
férem l'any 1988 i creiem que és important que es tiri enda- 
vant aquesta proposta, com que en el seu dia ja se'n va apro-   
var una, que es porti a la pràctica ho veiem favorablement. 
Per ERC,el Sr. Jordi Permanyer diu que la postura del seu grup 
al respecta ja es prou coneguda, "si bé nosaltres donem suport a 
totes les formes d'objecció, inclús la insubmissió. Pensem que 
el nombre d'objectors de conciència ha crescut aquests darrers 
anys, i potser la proposta s'havia d'haver presentat abans i que 
el nombre de places hauria d'augmentar, i ja que és possible, 
atès la quantitat d'objectors, que es dongin més places de les 
demanades. 
El Sr. Miquel Hijano, en nom del grup socialista, també mani- 
festa el seu acord i suport a la proposta. 
El Sr. Alcalde afegeix que l'Ajuntament ha col.laborat amb el 
tríptic editat per la Diputació sobre l'objecció de conscièn- 
cia, i que s'enviarà als nois de la crida d'enguany. 
VOTACIO: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 5.- PRÓRROGA DE LA CONCESSIÓ DE LA PISCINA COBERTA. 
 
En data 28 de juliol de 1992, l'Ajuntament en Ple acordà l'ad- 
judicació de la concessió de la piscina coberta a l'entitat UBAE 
(Unió Barcelonina d'Activitats Esportives), a la vista de la 
licitació convocada amb anterioritat pel Ple del dia 30 de juny 
de 1992 que n'aprovà les bases. 
D'acord amb aquestes condicions aprovades, el contracte era per 
un any, a partir de l'1 de setembre i prorrogable per un altre 
any, previ acord. 
Trobant d'interés acollir-nos a la pròrroga, en la mesura que 
durant aquesta segona anualitat es consolidarà el funciona- ment 
de la piscina amb altres serveis i permetrà la realitza- ció 
d'un concurs per adjudicar la concessió de manera més di-   
latada. 
Per la qual cosa, a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció del 
següent. 
 
 



 
ACORD: 
Prorrogar per 1 any, fins al 31 d'agost de 1994, la concessió de 
les piscines cobertes, a l'entitat UBAE, amb les mateixes 
condicions que el contracte original. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta dient que quan l'any passat 
es va concedir la gestió de la piscina coberta a l'Empresa UBAE, 
en aquell moment ja creiem que amb un any no n'hi havia prou  
perquè el funcionament de l'Empresa fos al 100 per 100, el que 
està clar és que la gestió funciona, i ara prorrogarem el 
contracte per un any més i mentrestant es prerapara el con- curs 
per a la concessió per un nombre d'anys més ampli i que hi 
podran accedir-hi tantes empreses com vulguin de les que 
gestionen piscines cobertes. La fórmula de concessió ha anat bé 
i en la Comissió Informativa que férem sobre els comptes d'UBAE, 
es donaran els estats de comptes. En aquest moment,     es porta 
un pressupost de 53.000.000'- de pessetes executats,   inclòs el 
tema d'inversions que aquest any s'hi ha fet molta inverssió. La 
xifra de socis s'ha estabilitzat per sobre dels 2.500 socis, i 
això ens permet pensar que la gestió econòmica   pot ser 
positiva, queden alguns punts que s'han de retocar i que es 
poden millorar, però amb aquesta pròrroga es podrà aca-  bar de 
fer funcionar el sistema de gestió via concessió d'una manera 
positiva. 
Intervè el Sr. Miquel-Àngel Soria del PP, dient que segons el 
parer del seu partit hi ha algunes deficiències i la seva       
posició serà l'abstenció. 
A continuació El Sr. Tomeu Calafell per IC fa constar que en el 
seu moment ja varen manifestar la seva opinió, quan es va fer 
l'atorgament del funcionament de la piscina coberta a una 
empresa privada, i no ha variat gens des d'aquell moment, en- 
cara que hagi passat un any funcionant, i exposàrem les nos-    
tres raons contràries a què s'adjudiqués la piscina d'aquesta 
forma; i que hi havien altres maneres de fer-ho, i creiem que 
després d'aquest any de gestió encara que dieu que el balanç ha 
estat positiu, nosaltres pensem que deixa molt que desit-    
jar. 
En un principi, molta gent es va apuntar com a soci, perquè no 
hi havia desplaçaments, era una novetat, ara es diu que el 
funcionament és molt bó, però pensem que només és bo per l'Em- 
presa, però no tant per a la gent del poble, els preus no són 
tan accesibles, hi ha hagut força queixes, entre les quals, els 
molts cursets que s'hi fan i que entorpeixen als socis que no 
poden utilitzar la piscina, l'Empresa adjudicatària no ha fet un 
càlcul acertat dels cursets. També hi havia un acord en què tots 
els alumnes que fan 1r d'EGB tindrien un curset gra- tuït, ara 
això no ho fan i en contrapartida ens fan una segona oferta 
dient que els alunmes que fan 1r pagaran el 50 per cent i 
l'altre 50 per cent anirà a càrrec dels alumnes de 2n., i aixó 
creiem que no es pot admetre ja que no és el mateix un curset 
gratuït per tots els alumnes que obligar-los a pagar la meitat 
d'un altre curset, que representen 5.000'- pessetes/any  en base 
a tot això i perquè pensem que s'hauria de fer d'una altra 
manera no hi estem d'acord. 
Ara es el torn del Sr. Jordi Permanyer d'ERC, i fa constar que 
el seu grup en el seu moment i quan es va debatre la concessió 
de la piscina a una empresa privada ja es varen manifestar en 
contra. Van proposar una altra alternativa que era que durant un 



any la gestió fos municipal per tal d'agafar experiència per 
saber com funcionava la gestió d'una piscina d'aquest ti-   pus 
i després si calgues donar-la a una empresa privada, d'a- questa 
manera l'Ajuntament ja sabria el funcionament i el po-   dria 
controlar millor, però no s'ha fet. Una altra fórmula se-  ria 
crear una empresa mixta privada-pública, amb un control més fort 
per part de l'Ajuntament sobre la gestió de la pisci-  na, però 
tampoc es va fer; "nosaltren vam votar en contra i ara tambè ho 
farem, en aquest moment la gestió no funciona bé i això no 
justifica la pròrroga de concessió d'aquest contrac-  te. 
El Sr. Calafell ha dit algunes deficiències de la piscina, pe-  
rò nosaltres n'hi afegirem més: - les quotes en constant aug-   
ment, la infraestructura continua essent deficitària i no arriba 
mai a arranjar-se, no tot és la quantitat de socis, en-  cara 
que bàsicament són els que mantenen la piscina, però a més a més 
hi ha altres problemes com els cursets que s'hi fan i el fet que 
amb les quotes familiars que hi entren els nens fins a 12 anys, 
els quals es podrien banyar a la piscina gran, però han de 
banyar-se a la petita, perquè es fan cursets i està plena, i tot 
això és degut a una mala gestió. També cal demanar perquè els 
pagaments s'han de fer en efectiu, tant pel que fa a la quota 
d'entrada com els cursets, això fa pensar malament, també hi ha 
la meitat d'armaris que no funcionen...- 
Amb tot això diu, continuem amb la idea inicial de que la ges-  
tió no l'ha de portar una empresa privada i neguem les afirma-  
cions de l'equip de govern quan diu que la gestió funciona bé". 
Intervè a continuació el Sr. Patricio Mercado pel partit so- 
cialista manifestant el seu desacord amb la pròpia privatitza- 
ció i també amb el contracte que es parla, i que el seu vot serà 
negatiu. Continua dient que no volen entrar en el detall de la 
gestió que s'ha portat encara que l'Equip de Govern n'estigui 
content d'aquesta gestió; el contracte no garantitza  els 
serveis que es fan, reiterem però que no es va intentar portar 
la gestió. 
El Sr. Alcalde fa unes apreciacions sobre els punts exposats 
pels diferents partits, pel que fa a l'adjudicació com a for- ma 
de gestió a una empresa privada no es correcte i no fun- ciona 
com s'ha dit, ja es va quedar en què l'Ajuntament no portaria la 
gestió ja que no sortiria bé. Preus no asequi-    bles, la quota 
familiar està per sota a la d'altres clubs i pel que fa a la 
baixa del número de socis, és normal. El curset gratuït, ja vem 
dir que amb 1r. d'EGB no n'hi havia prou , eren necessàris dos 
cursos perquè no s'incrementessin    les despeses, el parer de 
les escoles no va ser a favor d'a-    questa proposta, però el 
curset gratuit seguirà fent-se. Ès lògic que els cursets omplin 
les piscines, no es pot fer una piscina per a cada soci, malgrat 
això, els horaris han estat ben estudiats. Pel que fa al tema de 
la gestió i sobre els augments de les quotes, nomès hi ha hagut 
un augment lineal del 8 per cent, algunes quotes han pujat una 
mica més i d'altres no tant. L'estructura deficitària no és 
certa, ja que cada vegada s'estan fent més coses noves, s'hi 
esta invertint. Pel que fa al pagament en efectiu, és per una 
qüestió molt fàcil, ja que si els pagaments de la quota inicial 
es passen pel banc, es tanda a tenir la confirmitat del 
pagament, en canvi, si es fa en efectiu en la pròpia piscina, 
inmediata- ment ja es pot utilitzar. 
Resumint: en conjunt la gestió econòmica que és la que més ens 
preocupava, fins ara no ens han demanat cap diner, i pel que fa 



a la gestió esportiva, evidentment hi han coses que es po-   den 
polir, però amb un any no n`hi ha prou per demanar que tot sigui 
correcte. 
El Sr. Tomeu Calafell torna a intervenir dient que atenent la 
referència que fa l'Alcalde amb l'Ajuntament de Sabadell o de 
Barcelona no es necessari entrar en comparacions amb altres 
municipis que donen el mateix servei, però que tenen unes in-   
fraestructures o poblacions molt diferentes. Continuem pensan 
que si portés la gestió directament l'Ajuntament seria d'un 
altra manera, i no com ara que només és l'Empresa la que dicta 
les normes. 
El Sr. Jordi Permanyer remarca que la gestió mixta comportaria  
més control per part de l'Ajuntament, com exemple tenim el te-  
ma dels pagaments o dels cursets, "que no en sabeu res, això no 
passaria. En el tema dels horaris, cal exposar que hi ha abonats 
que es troben molt limitats en horaris, ja que si no fan cursets 
o les activitats que ofereix la piscina, no la poden utilitzar 
per lliure, ja que no s'hi cap i està plena, i això és 
indefensable. 
El Sr. Francisco Borrego pel PSC-PSOE, es ratifica amb el que ha 
exposat el Sr. Permanyer, no hi ha lloc a les piscines pels 
nedadors que van lliures que han de nedar en carrils colapsats 
mentre que  els carrils dels cursets es troben quasi buïts. 
El Sr. Alcalde, per acabar, diu que a les piscines no s'hi pot 
fer el que és vulgui, ja que a totes les instal.lacions si 
s'utilitzen en hores punta hi ha molta gent, per això hi ha una 
direcció que dicta les normes. 
VOTACIO: APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA. 
 Vots a favor  : NOU ( 9) dels regidors de CiU. 
 Vots en contra: SET ( 7) dels regidors del PSC-PSOE, ERC 
                              i IC. 
     Abstencions   : UNA ( 1) del regidor del PP. 
 
 6.- APROVACIÓ PROVISIONAL MODIFICACIÓ PLA GENERAL A LA 
         ZONA DEL CASTELL (DEPURADORA). 
 
ATÈS que aquest Ajuntament porta a terme una modificació del Pla 
General a la zona anomenada "El Castell", que consisteix en el 
canvi de la qualificació de sòl no urbanitzable, per la de 
sistema general (d'equipament), per tal d'instal.lar-hi una 
depuradora d'aigües residuals. 
ATÈS que en data del propassat 27 de juliol, l'Ajuntament en Ple 
aprovà inicialment la modificació de planejament, la qual fou 
exposada al públic des de la publicació al Butlletí Ofi-    cial 
de la Província núm. 190 de data 14 d'agost de 1993, sense que 
es presentés cal al.legació. 
Vist l'informe de l'Arquitecte municipal i del Secretari. 
Vist l'article 56 del Decret Legislatiu 1/1990, de 12 de ju- 
liol, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a 
Catalunya en matèria urbanística, a proposta del President de  
la Comissió d'Urbanisme i Obres Públiques, a l'Ajuntament Ple es 
proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar provisionalment la modificació del Pla Gene- 
ral a la zona anomenada "El Castell", a la riba del riu Ri- 
poll, consistent a canviar la qualificació de sòl no urbanit- 
zable, per la de sistema general (d'equipament), per tal 
d'instal.lar-hi una depuradora d'aigües residuals. 



SEGON.- Tramitar l'expedient a la Comissió d'Urbanisme per a la 
seva aprovació definitiva, si fos escaient. 
Defensa la proposta el Sr. Josep Maria Serra apuntant que es 
tracta d'un pas més i que l'aprovació definitiva la donarà la 
Comissió d'Urbanisme, amb la confiança que sigui favorable i 
permetre-hi construir la depuradora. 
VOTACIO: S'APROVA PER UNANIMITAT. 
 
 7.- PCAL 1994-1995. 
 
A la vista de la convocatòria de la Diputació de Barcelona, 
d'ajuts econòmics dintre del Pla de Cooperació i Assistència 
Local de 1994-95, publicat en el Butlletí Oficial de la Pro- 
víncia de data 29 de juliol d'enguany. 
ATESA la conveniència de concórrer en aquesta convocatòria amb 
la construcció d'un Pavelló Poliesportiu que consolidi el de- 
senvolupament del complex esportiu de l'Eixample i s'integri   
amb la Piscina coberta, formant un conjunt d'explotació del 
servei: 
ATÈS també l'interés d'acondicionar la futura seu de la Casa de 
la Vila, amb unes noves dependències per als Serveis So- cials i 
tenir projectada la futura rotonda sobre la carrete- ra de 
Sentmenat. 
A proposta de l'Alcaldia, a l'Ajuntament Ple es proposa l'a- 
dopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Sol.licitar la inclusió d'aquest Ajuntament dins del 
Pla de Cooperació i Assistència Local (P.C.A.L.) 1994-95 per a 
les obres de construcció del Pavello Municipal, i acon-
dicionament del annexos del Palau Tolrà, destinades a depen-    
dències dels Serveis Socials dintre del Programa General, i 
redacció del projecte de la rotonda de la carretera de Sent-    
menat, dins del programa d'Assistència Tècnica. 
SEGON.- Autoritzar el Sr. Alcalde a signar tots els documents 
siguin necessàris per a portar a bon terme aquesta petició de 
subvenció a la Diputació de Barcelona. 
El Sr. Alcalde presenta la proposta dient que hi ha hagut una 
modificació: com a segona opció, abans de "l'ampliació de la 
Casa de la Vila", s'ha posat l'adquisició del sòl destinat a 
l'amliació de pistes de tennis de la piscina descoberta, dintre 
del programa d'adquisició de sòl. 
El Sr. Patricio Mercado, per grup socialista, mostra la seva 
disconformitat que s'inclogui l'adquisició d'aquest sól en el 
programa de petició de subvencions de la Diputació, i que es 
destinin fons públics per uns terrenys que tindran una gestió 
privada. 
Els altres regidors de l'oposició donen suport a l'observació 
del Sr. Mercado. 
El Sr. Alcalde s'advé a retirar de la proposta l'adquisició de 
sòl i deixar-la en el seu redactat original, també afegeix que 
si la construcció del nou pavelló es presenta en el programa 
general i no en l'específic d'esports, és que hores d'ara en- 
cara l'àrea d'esports de la Diputació no ens ha passat infor- 
mació econòmica sobre les disponibilitats del programa espe-    
cífic, malgrat les multiples trucades al diputat responsable de 
l'àrea, la qual cosa dificulta la presentació de la sol.li- 
citud. 
VOTACIÓ. S'APROVA PER UNANIMITAT. 



 
 8.- EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS EXTRAORDINARIS. 
 
ATÈS que és necessari efectuar ampliacions del capítol 1 per tal 
d'atendre majors despeses en matèria de personal. També es 
convenient atendre una previsió de despeses que generaran en 
enllumenat dels immobles tant els d'oficines com els des- tinats 
a instal.lacions esportives. També es preveu unes des- peses de 
funcionament dins de l'àrea de governació i de medi ambient que 
és convenient recollir, així com despeses en edi- ficis i via 
pública destinades a completar les partides ja existents. No 
obstant,l'increment més important de 105 milions de pessetes 
correspon a la compra d'aigües a Calama, SA, per fer front al 
pagament de la compra de l'aqüifer i instal.la-    cions a la 
part venedora. 
 ATÈS que hi ha crèdit suficient que prové d'una part de baixes 
de partides que es preveu que no s'esgotaran, i per una altra 
banda majors ingressos entre els quals una aportació de capítal 
de 105 milions de pessetes, l`equilibri econòmic de la 
modificació pressupostària resta assegurat. 
Vist l'informe favorable d'Intervenció. 
Vist el que disposa la Llei 39/81, de 28 de desembre i el Reial 
Decret 500/1990, de 20 d'abril. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar l'expedient núm. 6 de Suplements i Tranferèn- 
cies de crèdit de l'exercici de 1993, anivellat en la quan- 
titat de 128.549.220'- pessetes, conforme al següent detall: 
 
AUGMENTS EN DESPESES : 
Partida  Descripció Import 
--------------------------------------------------------------
1.121.13000 Personal Laboral Adm.General  1.950.000 
9.313.13000 Personal Laboral Serveis Socials 2.000.000 
0.451.13000 Personal Laboral Cultura  1.600.000 
3.422.13000 Personal Laboral d'Ensenyament 2.800.000 
6.452.13000 Personal Laboral Esports 600.000 
2.511.12100 Complementàries Urbanisme  500.000 
2.511.13000 Personal Laboral Urbanisme  3.000.000 
5.533.13000 Personal Laboral Medi Ambient  650.000 
8.611.12100 Complementàries Hisenda 75.000 
 
 
 
 
Partida  Descripció Import 
-------------------------------------------------------------- 
1.121.22000 Despeses d'Oficina 500.000 
1.121.22100 Enllumenat Immobles  1.000.000 
1.121.22200 Comunicació Adm.General 500.000 
1.121.22609 Despeses Funcionament Governació  2.500.000 
1.121.23001 Dietes Personal 700.000 
3.422.22700 Neteja,Calefacció...,Escoles  500.000 
52.22100      Electricitat Esports 2.500.000 
2.511.22109 Material Obres i Serveis 1.000.000 
5.533.22609 Despeses Funcionament M.Ambient 400.000 
8.011.31002 Interessos B.C.L. 1.000.000 
8.011.31004 Interessos Entitats 500.000 



5.533.48900 Subvencions Medi Ambient 600.000 
1.121.62600 Informatitzacó  1.200.000 
1.443.62240 Cementiri 900.000 
2.321.62200 Edificis  3.214.020 
2.511.60120 Vía Pública  4.500.000 
6.452.62200 Instal.lacions Esportives  505.000 
6.452.62700 Equipament Piscina 355.200 
2.441.61100 Infraestructura d'Aigues 105.000.000 
 ------------- 
     TOTAL AUGMENTS ....... 140.549.220 
 ======================================= 
 
BAIXES EN DESPESES : 
1.222.12100 Complementaries Policia  2.000.000 
9.313.22709 Contractes Benestar Social 1.000.000 
8.011.91103 Amortitzacions B.C.L. 2.500.000 
8.011.91301 Amortitzacions Entitats 6.500.000 
 ------------- 
       TOTAL BAIXES ....... 12.000.000 
 ===================================== 
 
AUGMENTS EN INGRESSOS : 
28.201  Impost d'Obres 5.987.736 
34.102  Publicitat Comercial  1.200.000 
45.502  Subvencions Consell Comarcal 4.687.264 
46.000  Subvencions Diputació  1.000.000 
60.000  Alienació de bens  10.674.220 
7.....  Aportacions de capital 105.000.000 
      ------------- 
      TOTAL AUGMENT INGRESSOS. 128.549.220 
 ===================================== 
SEGON.- Que la financiació íntegra de l'expedient s'efectui amb 
càrrec a majors ingressos i baixes en despeses. 
TERCER.- Que l'expedient sigui exposat al públic en la forma i 
terminis establerts a la Llei 39/81, de 28 de desembre. En cas 
de no presentar-se reclamacions s'entendrà aprovat definitiva- 
ment. 
El Sr. Alcalde  explica la proposta fent un repàs de les par- 
tides que es disminueixen o s'amplien. 
Els partits de l'oposició manifesten la seva voluntat d'abste- 
nir-se. El Sr. Patricio Mercado afegeix que malgrat que el Sr. 
Alcalde ho ha presentat com a ajustos tècnics, hi ha algunes 
partides com la de personal que augmenten en més de 3 milions. 
VOTACIO: APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA. 
 
 Vots a favor  : NOU ( 9) dels regidors de CiU. 
 Vots en contra: CAP ( 0) . 
     Abstencions   : VUIT (8) dels regidors del PSC-PSOE, ERC, 
                     IC, i P.P. 
 
  9.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS. 
 
 No n'hi ha. 
 
 10.- INFORMES PRECS I PREGUNTES. 
 
Comença el torn el Sr. Miquel-Àngel Sòria pel PP., dient que: 
"el meu partit expresa la seva satisfacció per la tallada 



d'herbes, portada a terme fa poc, a la Ronda cruïlla amb el 
carrer Barcelona, així recomanar a l'equip de govern a proce- 
dir a actuar en més urgència en temes de seguretat viaria. També 
expresar el nostre neguit per la circulació del carrer 
Barcelona." 
El Sr. Alcalde concreta que ja s'ha pactat amb l'Incasol per 
tema de la urbanització d'aquestes zones verdes, ja que és 
aquesta institució a qui li correspón fer-ho, malgrat que 
l'Ajuntament faci una actuació puntual. Pel que respecte al 
carrer Barcelona, aquest quedarà en un sentit únic, amb la qual 
cosa els girs a l`esquerra cap al carrer Barcelona que- daran 
prohibits, cosa que disminuirà en molt el risc d'ac- cidents, 
però la majoria d'aquests accidents és per accès de velocitat i 
no es pot donar mai una seguretat absoluta; tam- bé explica com 
quedarà els sentits de circulació de diversos carrers  i entre 
ells el del carrer Barcelona. 
El Sr. Tomeu Calafell per IC pregunta sobre l'amplada del 
carril: "bici" del Polígon I del Pla de la Bruguera i adequat al 
projecte. El Sr. Albert Antonell, respon afirmativament dient 
que el carril té amplades variables segons la zona i reservat 
inicialment a vianants i bicicletes, els cotxes no hi podran 
circular. 
El Sr. Tomeu, pregunta també sobre les mesures a prendre com el 
cas darrerament passat, que per causa d'un incedi de ma-     
tolls es cremà un camió a la zona de Can Carner. 
Respón el Sr. Alcalde dient que en primer lloc aquell camió no 
podia aparcar allí i que amb l'Associació de veïns es pactà amb 
el Sr. que hi deixa les màquines que el netejaria, i des de 
llavors no ha fet res. 
El Sr. Tomeu Calafell IC, també pregunta per plans d'evacuació i 
normativa d'incendis per a cases en zones boscoses. 
El Sr. Alcalde contesta que es regeixen pel pla de protecció 
civil que preveu aquestes eventualitats. A més, tenim els 
guaites i vigilants forestals durant les temporades d'estiu, i 
subvencionen a associacions, com el Serna, Bombers voluntaris 
per a tasques de prevenció i d'extinció. 
El Sr. Jordi Permanyer pregunta en primer lloc pel local dels 
radioaficionats que tenen a l'Ateneu, que per causa de les obres 
que s'hi feren, desallotjaren aquest local. Els radioaficionats 
s'hi gastaren temps i diners, i ara després de les obres està 
practicament destrossat. 
El Sr. Alcalde respon que era un local que els radioaficionats  
en tenen cedit l'ús, doncs és municipal, i ara s'està reorga- 
nitzant el pla de distribució de locals, i segurament tindran un 
altre espai, en el futur casal d'entitats en la seu actual de 
l'Ajuntament. No obstant, s'endrecerà i es netejarà aquest 
local. 
Una altra qüestió, diu el Sr. Jordi Permanyer és la resposta 
rebuda per la reordenació propossada per nosaltres, de la ronda 
Tolosa, davant de l'institut... hi ha discrepàncies que les 
parlaren en comissions informatives o Ple... 
L'Alcalde recalca que temes tals com la reordenació viaria o 
neteja de zones verdes és més adequat parlar-ne en les comis- 
sions informatives. 
Continua el Sr. Jordi Permanyer mostrant la seva sorpresa da-   
vant la lectura d'un Decret que paralitzava l'extracció que 
efectuava l'Empresa PYDSA a la zona de Sant Feliu del Racó, en  
un lloc on s'havia de començar la restauració, tot això des-    



près dels esforços per arribar a un acord al respecte de la 
pedrera, diu que la postura de l'Ajuntament hauria de ser més 
ferma." 
El Sr. Alcalde respon que ja hi està a sobre i per això es va 
fer el decret en qüestió, també informa de les dificultats 
surgides darrerament amb la direcció de la pedrera. 
El Sr. Jordi Permanyer felicita a la Conselleria de Medi Am-    
bient per tallar les herbes de les Rondes, tot i això diu és 
llastima que s'hagi fet desprès de pasar tants accidents i rebre 
nombroses queixes. Finalment volem preguntar a la Regi-   doria 
de Medi Ambient, el règim d'horaris de recollida, neteja i 
situació dels contenidors, informació sobre recollida ... 
El Sr. Alcalde informa al respecte que s'ha rebut una subven- 
ció de la Diputació que permetrà editar en breu uns fullets 
informatius. Que tot agraint la felicitació, la causa dels ac- 
cidents no era per les herbes, sinó per l'excès de velocitat 
dels conductors en tots els casos. 
El Sr. Albert Antonell explica breument algunes qüestions so-   
bre la neteja, però es queda que és farà una comissió informa-  
tiva per tractar tots aquets temes. 
El Sr. Francisco Borrego pel PSC-PSOE pregunta sobre l'adjudi- 
cació de la cantina de l'Institut i tambè sobre la neteja. 
El Sr. Alcalde respon que foren contractats pel Consell Es- 
colar, per ser un tema de la seva competència, i a la vista dels 
tres o quatre pressupstos presentats en cada cas. 
La Sra. Pilar Llaquet pel PSC-PSOE suggereix que es facin re- 
paracions mès ràpides de les goteres en edificis públics,  
doncs fa quatre anys que n`hi ha una a l'escola. 
Un altre suggeriment, és que la zona del carrer Lleida, on hi 
han construït pisos, s'hi posi contenidors de recollida de 
vidre. 
Sobre els cursets de natació, diu la Regidora, que dins de 
l'horari escolar estaria molt bé fer 1r i 2n gratuït. L'Alcal-  
de diu que això comportaria un increment de despeses que ac-    
tualment estan quantificades. 
 
Finalment el Sr. Josep Rodríguez i Vasallo pel PSC-PSOE, dema-na 
una comissió informativa per tractar la situació de l'em- presa 
Tolrà. 
 
 
 I no havent-hi cap més assumpte a tractar, éssent un quart 
d'onze de la nit, s'aixeca la sessió de la qual s'estén la 
present Acta que signa com a fedatari d'aquests acords el 
Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 
 


